
Z Á P I S N I C A   č. 1 

Zo zasadnutia komisie podnikateľskej činnosti konanej dňa 02.03.2011 

 

 

Prezencia: prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Zoznámenie členov komisie – predstavenie sa 

3. Prednesenie vízií každého z členov komisie – čím konkrétne by chcel prispieť k činnosti komisie tak, 

aby sa mesto Senec rozvíjalo ako mesto, ktoré je ústretové k podnikateľom a ich činnosti 

4. Plán činnosti komisie a plán zasadnutí komisie na rok 2011 

5. Vyplnenie dotazníkov pre účely ekonomického oddelenia MsÚ 

6. Návrh na určenie pracovnej skupiny – odborníkov, ktorá zabezpečí podklady k elektronickým aukciám 

pre verejné obstarávanie 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

     Dňa 02.03.2011 o 15,30 hod. v sobášnej sieni MsÚ zasadala komisia MsZ  (komisia podnikateľskej činnosti). 

Prítomných  privítala  predsedníčka  komisie  podnikateľskej  činnosti  p. Martina  Valachová  spolu  s prizvanou 

viceprimátorkou  p.  Helenou  Nemcovou.  Zároveň  oboznámila  prítomných  s programom  zasadnutia.  Zo 

zasadnutia sa vopred ospravedlnila pani Eva Maršovská. 

 

3. bod programu – prednesenie vízií každého z členov komisie –  čím konkrétne by chcel prispieť k činnosti 

komisie... 

p.  K.  Németh  :  zlepšiť  informovanosť  začínajúcich  podnikateľov  (napr.  inf.  z DÚ),  navrhol  zverejniť  na 

internetovej stránke mesta zoznam firiem v SC 

p.  Kopecký  : Odporučil  zamerať  sa  na  pomoc  domácim  podnikateľom,  poradenstvo mladým  podnikateľom, 

zverejňovanie  ponúk  firiem  a konkrétnych  kontaktov  osôb  ochotných  poskytnúť  poradenstvo  v akejkoľvek 

oblasti podnikania. Navrhol, aby sa mesto vyjadrilo, čo od činnosti komisie konkrétne očakáva. 

p. Valachová a ostatní  členovia komisie  : Zhodli sa, že  je potrebné zlepšiť  internetovú stránku mesta, hlavne 

v oblasti  zameranej na podnikanie, ktorá  je málo využitá. Viacerí  členovia,  spolu  s predsedníčkou komisie  sa 

zhodli, že by bolo dobré ,keby malo mesto Senec mestskú hromadnú dopravu. Túto myšlienku podporila aj p. 

Helena  Nemcová.  Uvítali  by  to  hlavne  starší  ľudia  a obyvatelia,  ktorí  nevlastnia  osobné motorové  vozidlo. 

V tejto súvislosti by mesto mohlo osloviť budúce outletové centrum o príspevok na túto dopravu, nakoľko by 

mohla mestská hromadná doprava slúžiť aj pre ľudí, ktorí sa potrebujú dopraviť za nákupmi do týchto outletov, 

alebo aj  za prácou v logistických  centrách.   O tomto návrhu komisia hlasovala a doporučuje MsR a MsZ  túto 

informáciu na prerokovanie. 



Návrh  uznesenia  č.  1/2011  :  Komisia  podnikateľskej  činnosti  doporučuje  MsR  a MsZ  na  prerokovanie 

informáciu o možnosti  zriadenia mestskej hromadnej dopravy v meste Senec 

Odôvodnenie: členovia komisie podnikateľskej činnosti sa zhodli, že obyvatelia aj návštevníci mesta Senec by 

zriadenie mestskej hromadnej dopravy uvítali a bola by využitá. 

Hlasovanie: 

za: 7         proti: 0      zdržal sa: 0 

 

4. bod programu – plán činnosti komisie  a plán zasadnutí komisie  na rok 2011 

p. Valachová  navrhla  členom  plán  zasadnutí  komisie  podnikateľskej  činnosti  na  rok  2011  nasledovne:  27.4. 

2011, 22.6.2011, 07.09.2011, 26.10.2011 a 07.12.2011, čiže v celkovom počte 6 zasadnutí na rok 2011. Členovia 

komisie nemali námietky a všetci sa zhodli, že im plán zasadnutí vyhovuje a v prípade potreby sa upraví počas 

roka. 

 

6.  bod  programu  –  návrh  na  určenie  pracovnej  skupiny  –  odborníkov,  ktorá  zabezpečí  podklady 

k elektronickým aukciám pre verejné obstarávanie 

p. Valachová bola pred začatím zasadnutia komisie informovaná p. viceprimátorkou H. Nemcovou, že určovanie 

pracovnej skupiny a zabezpečovanie podkladov k elektronickým aukciám pre verejné obstarávanie nespadá do 

kompetencie  komisie  podnikateľskej  činnosti,  nakoľko  je  komisia  len  poradným  orgánom  a túto  informáciu 

k bodu programu  č. 6 poskytla  ďalej    členom  komisie aj  jej predsedníčka p. Valachová. Pani Valachová  však 

konštatovala, že podnikatelia by sa mali o tieto aukcie zaujímať, nakoľko to ovplyvní priamo najviac ich. 

 

7.bod programu – diskusia 

Členovia komisie pokračovali voľnou diskusiou do záveru zasadnutia. 

 

 

 

 

                                                                                                                           Martina Valachová 

                                                                                                                          Predsedníčka komisie MsZ 

 

 

Zapísala: Blanka Šušlová – tajomníčka 

V Senci, dňa 07.03. 2011 



 

 

  


